
   Protokoll styrelsemöte 
Datum: 240327 

Plats: Samuelsdals IF klubblokal 

Närvarande: Maud Hallmans, Niclas Johansson (ordf), Jennie Roselius, Mattias Stenkvist, Anna 
Thunmarker (sekr) och Anders Winqvist. 

Ej närvarande: Lisa Färlin, Tobias Tångfelt 

1 Ordförande öppnar mötet 

2 Föregående protokoll 
Läggs till handlingarna. 

3 Ekonomi 
● Jennie tar fram förslag på inköpsrutin vid fakturor till föreningen.  
● Vi ser över hur vi ska hantera ansökan och återrapportering iidrottonline på 

ett bra sätt. Jennie och sektionsansvariga ansvarar för detta.  
● Jennie tar fram förslag på rutin för utlägg för inköp som ska belasta 

lagkassor. 
● Resultat 2023 -40 000 kr.  
● Vi lägger en budget för föreningen, där medlemsavgiften går in och där vi 

har en buffert varifrån sektionerna kan äska pengar.  
● Excelfil med lagkassor finns som Jennie har tillgång till.     
● Beslut om fotboll 2024. 

4 Medlemsavgifter och fakturor 
Medlemsavgifter fakturerade i februari. 

● Niclas tar fram en rutin för fakturering/hantering av familjemedlemskap 
som vi kör på test 2025 och sedan utvärderar. I den ska det ingå när 
senast man behöver meddela att man vill betala familjemedlemskap.  

● Beslut om att kostnaden på 19 kr per faktura läggs på som administrativ 
kostnad på fakturan istället för att föreningen tar kostnaden. 

● Inställningar konto/kostnadsställe på laget.se behöver göras vid nästa 
fakturering. 

● Hantering av obetalda fakturor. Styrelsen tar fram en formulering som 
ledare i lagen kan skicka ut till föräldrar som inte betalat efter det att två 
påminnelser gått ut.

5 Rapport från fotbollssektionen 
Några lag är igång med träningar på konstgräs. Planering och bokning av 
träningstider framåt pågår.  
Många spelare från våra nedlagda lag P08/09/10 har kommit igång i nya 
föreningar.  
Uppstartmöte för PF18 10 april - tre ledare är redan klara. 
PF17 drar igång denna säsong utan ungdomsledare, vi har haft uppstartmöte 
med ledarna (10 st).  
Ungdomsledarna fortsätter vara engagerade i F16. 
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6 Rapport från innebandysektionen 
Innebandyavslutningen blir söndag 12/5. 
De flesta har spelat sina sista seriematcher nu, nu kommer det lite cupper i april/
maj. 
Hallbokningar för säsongen 24/25 är inskickade, tilldelning kommer i maj.  
Dalarnas innebandyförbundet har något som heter Gula spåret - Tobias ska kolla 
närmare på vad det är.  
PF18 startar upp till hösten.   
Samarbete P09 och P07 fungerar bra, likaså samarbete P07 och HAIK.

7 Diplomerad förening 
Inget nytt nu, men arbetet ska fortsätta och arbetas med löpande. 

8 Övriga frågor 
RF-Sisu och möjlighet till föreläsning/utbildning ledare, vi försöker hitta en kvällstid 
vardag.  
Ledarkläder. Vi beställer inte nya ledaroveraller nu pga alla storlekar inte finns att 
beställa. Niclas kollar vidare på detta för att vi ska landa i en lösning framåt.   
Föreningsmail för enkla (opersonliga) kontaktvägar. Vi (Tobias) ser över att ta fram 
mailadresser till olika funktioner i föreningen.    
Årsmöte 17/4 - vi behöver hitta ersättare för Maud.  
RF-sisu trygghetsansvarig - en roll vi behöver tillsätta. Kan vara en person eller 
flera, behöver inte vara någon i styrelsen.  
Vi söker sommarjobbare även i år.

9 Nästa möte 
Årsmöte 17/4

10 Ordförande avslutar mötet 
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